
全新 BRUNO 主題示範單位  品味悠然家居生活
Stylish and cozy living with BRUNO homeware

Visit our new show�at and get a complimentary BRUNO HK$100 shopping coupon
參觀全新戶型示範單位可獲 BRUNO HK$100 購物優惠券

New Letting Privileges Up to HK$30,000
新簽租戶尊賞優惠高達 HK$30,000

Terms and conditions apply. 優惠受條款及細則約束。

• BRUNO 現金券高達 HK$5,000

•免費10天 提前入住 (月租由 HK$14,800 起) • 7折 車位優惠 (月租由 HK$1,610 起)

• Complimentary BRUNO cash coupon up to HK$5,000

• FREE 10-day early move-in (rental from HK$14,800) • 30% O� car parking space (rental from HK$1,610)



Terms and conditions  條款及細則
1. Offer is valid until 31 October 2023.

優惠期至2023年10月31日。

2. New letting privileges are only valid for leasing of designated two to four-bedroom plus one multi-purpose room.
新簽租戶尊賞禮遇只適用於承租指定2至4房連多用途房單位。

3. A minimum lease term of 24 months is required to enjoy the new letting privileges.
新簽租戶尊賞優惠之租約期為24個月。

4. New letting privileges are not applicable to transactions referred by property agents or to existing tenants 
or residents of Sino Group at Gold Coast Residences, Sino Club members, Sino staff and tenants/owners 
of Gold Coast Residences.
新簽租戶尊賞優惠不適用於信和集團持有之香港黃金海岸住宅單位的現有租客或住戶，亦不適用於透過
地產代理中介人處理及經 Sino Club 會員、信和集團員工、香港黃金海岸住宅租戶或業主轉介之交易。

5. One $100 BRUNO shopping coupon will be given upon completion of BRUNO showflat visit.
完成參觀 BRUNO 主題示範單位後可獲 BRUNO $100 購物優惠券乙張。

6. The offers cannot be redeemed for cash or used in conjunction with other promotional discounts or offers. 
Promotional gifts are available on a first-come, first-served basis, while stocks last.
優惠不可兌換現金，或與其他優惠同時使用。名額數量有限，先到先得，送完即止。

7. The privileges are subject to terms and conditions.
所有優惠均受條款及細則約束。

8. All photos are for reference only.
所有圖片只供參考。

9. In case of dispute, the decision of Hong Kong Gold Coast Residences and Sino Group shall be final. 
Hong Kong Gold Coast Residences and Sino Group have the right to suspend, withdraw or amend this 
promotion and its conditions at any time without prior notice. 
如有任何爭議，香港黃金海岸住宅及信和集團之決定將為最終決定。香港黃金海岸住宅及信和集團有權
隨時暫停、取消或修改以上優惠的內容、條款及細則而毋須另行通知。

9083 5268 www.goldcoast.com.hk   hkgoldcoastliving  Gold Coast Residences

Schedule a Visit 歡迎預約參觀


